
Referat   af   bestyrelsesmøde   hos   Claus   den   1/6   –   2021  

 

1.      Godkendelse   af   dagsorden:                                                             Godkendt.  

2.    Godkendelse   af   sidste   referat:                                                        Godkendt.  

3.    Antal   medlemmer   i   vores   forening   2021:     Vores   seneste   optælling  
viser,   at   vi   nu   er   86   medlemmer.   Det   er   en   forøgelse   på   11   medlemmer.  
De�e   er   glædeligt   og   skal   sammenholdes   med   den   på   sidste  
generalforsamling   vedtagne   kon�ngents�gning   samt   adgangen   �l   betaling  
med   Mobile   Pay.  

4.    Flytning   af   bom   og   opsætning   af   kampesten   ved   krydsning   af   cykels�:  
Bommen   ud   mod   Skovvej   er   nu   fly�et   �l   en   mere   hensigtsmæssig  
placering.   De   supplerende   kampesten   vil   senere   blive   anbragt.  

5.    Beplantning   langs   cykels�:    Den   lovede   beplantning   langs   cykels�en   er  
nu   udført.  

6.    Sejltur   med   færgen   Ida   fra   Stubbekøbing   i   2021:    De   begrænsninger  
som   corona   situa�onen   har   medført   er   nu   reduceret   så   meget,   at  
foreningen   har   beslu�et   at   genoptage   forhandlingerne   med   Idas  
bestyrelse,   og   det   er   nu   lykkedes   Leif   at   få   en   a�ale   i   stand   om   en   sejltur  
den   20.   august.   Et   udførligt   program   vil   senere   blive   omdelt   �l   foreningens  
medlemmer.   

7.    Eventuelt:   

Da   flere   medlemmer   har   klaget   over   ka�ebæ   i   deres   haver   vil   bestyrelsen  
gerne   hens�lle   �l   at   folk   holder   deres   ka�e   hjemme   hos   dem   selv.  

Vi   vil   også   gerne   endnu   en   gang   hens�lle   �l,   at   undgå   græsslåning   lørdag  
og   søndag   mellem   kl.   12.00   og   14.00  

PBV  

Jørgen   Arleth  


